

Company Name	Part Number	Serial Number
	Delivery Note No.	Delivery Note Date
		Issue Date 04 October 2018

We hereby confirm that the listed items are free of any bacteriological, virological, chemical (hazardous and toxic substances) or radioactive contamination.

Signature

Firma	Artikelnummer	Seriennummer
	Lieferscheinnummer	Lieferscheindatum
		Ausstellungsdatum 04 Oktober 2018

Hiermit wird bestätigt, dass die in diesem Paket enthaltenen Geräte frei sind von jeglichen bakteriologischen, virologischen, chemischen (Gefahr- und Giftstoffen) oder radioaktiven Verunreinigungen.

Unterschrift

Packaging information

- The items must be sufficiently protected against damage during shipment.
- Boards and other unprotected electronic components must be packaged in an ESD-safe manner.
- Page 1 of this form must be completed, signed and enclosed with the item. In case of deliveries of items without a decontamination certificate, Kappa reserves the right to refuse acceptance of the delivery.
- The label from page 2 of this form must be attached clearly visible to the outside of the packaging

Verpackungshinweise

- Die Geräte sind ausreichend geschützt gegen Transportschäden zu verpacken.
- Platinen und andere ungeschützte Elektronik sind ESD-sicher zu verpacken.
- Seite 1 dieses Formblatts ist auszufüllen, zu unterschreiben und dem Gerät beizulegen. Bei Lieferungen von Geräten ohne beigelegte Unbedenklichkeitserklärung behält sich Kappa das Recht vor, die Annahme der Lieferung zu verweigern.
- Das Label von Seite 2 dieses Formblatts ist gut sichtbar außen an der Verpackung anzubringen.

